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Benvolguts i benvolgudes, 

 

Em plau convocar-vos a la propera sessió ordinària 4/2022 del Consell del Districte , que tindrà lloc 

de manera presencial, el dia 20 d’octubre de 2022 a les 18.30 h, a la Seu del Districte de Ciutat Vella, 

3a planta de la plaça Bonsuccés, 3, amb el següent:   

 

ORDRE DEL DIA 

 

A) Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del 21 de juliol del 2022. 

 

B) PART INFORMATIVA  

 

1. Despatx d’Ofici. 

 

2. Informe de Regidoria. 

 

3. Modificació del Cartipàs de Ciutat Vella. 

 

4. Informar del Projecte del procediment d’adjudicació de 14 habitatges de lloguer 

assequible, ubicats a la promoció situada al carrer Jaume Giralt, 7 gestionat des de 

l’Institut Municipal d’Habitatge i Rehabilitació de Barcelona. 

 

5. Mesura de Govern: 

- Pla de Ciència de Ciutat Vella 2022-2023. 

 

C) PART DECISÒRIA 

 

1. Pla especial integral i de millora urbana per a l’ampliació del Museu d’Art Contemporani de 

Barcelona (MACBA) al barri del Raval.  

 

2. Canvi de denominació del carrer Duc per carrer Josefa Vilaret. 
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3. Canvi de denominació del passeig Marítim de la Barceloneta per passeig Marítim de la 

Barceloneta – Oriol Bohigas. 

 

D) PART D’IMPULS I  CONTROL 

 

a) Proposicions 

 

1. Proposició al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal ERC perquè,  

• Atès que la situació de degradació del districte genera que certes zones siguin gairebé 

impracticables per tota la ciutadania.   

• Atès que Ciutat Vella està patint un augment de restes de consum de drogues al carrer. 

• Atès que hem de garantir tant la dignificació i la millora de les zones practicables pels 

infants, com la dignificació i la millora de la situació de les persones consumidores.  

• Atès que la sensibilitat amb la que comporta parlar i gestionar aquesta problemàtica és 

especial. 

Que el Govern del Districte de Ciutat Vella es comprometi a crear una taula en la que participem 

govern municipal de districte, oposició de districte i professionals de l’Agència de Salut Pública de 

Barcelona per tal d’abordar la situació que actualment s’està generant als carrers i places del nostre 

districte degut a l’augment de consum de drogues. Aquesta taula s’haurà de crear abans de finals de 

novembre i un cop creada s’haurà de convocar de manera mensual per tal de revisar acords, 

decisions i gestions pertinents.  

 

 2. Proposició al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal Ciutadans perquè,  

• Les dades de l’últim “Baròmetre Municipal de Barcelona”, mostra com el problema més 

important que pateixen els ciutadans de Barcelona és la inseguretat (22%). 

• Atès que Ciutat Vella és un dels districtes on es cometen més delictes de tota la ciutat, 

generant una sensació d’inseguretat i impunitat tal com denuncien els veïns, comerciants 

i transeünts.  

• Atès que la prevenció i l’aplicació de normatives i ordenances són eines bàsiques per 

evitar molts del problemes d’inseguretat i convivència.  
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Que el Govern Municipal implementi les següents accions de seguretat i alhora es treballi juntament 

amb els veïns i comerciants totes les accions proposades: 

• Incrementar el nombre de càmeres de seguretat de les que es disposa al districte, dotant 

d’una major importància en aquells punts on es cometen més delictes i on els ciutadans 

denuncien més inseguretat. 

• Augmentar la presència policial en aquells llocs de Ciutat Vella on hi ha més queixes, com per 

exemple plaça Folch i Torres, plaça Castella, plaça de Vila de Madrid, passeig del Born, entre 

d’altres, així com en els equipaments municipals, principalment quan hi ha presència de 

menors i persones grans. 

• Augmentar el nombre d’accions preventives en aquelles zones del districte on hi ha botellots 

i aglomeracions de persones en horari nocturn, como per exemple, avançar els horaris del 

desallotjament de places. 

• Que les meses de prevenció i seguretat, siguin meses de treball on juntament amb Guàrdia 

Urbana i Mossos d’Esquadra es puguin establir millorar les diferents accions preventives que 

es realitzen per a millorar la sensació de seguretat. 

 

 3. Proposició al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal JxCat perquè,  

• Ateses les diverses queixes reiterades dels veïns i veïnes de la plaça Vila de Madrid i 

entorns. 

• Atès que a la plaça Vila de Madrid i entorns trobem deficiències en els serveis municipals 

que actuen a la zona. 

• Atès que trobem necessari un diàleg i una posada en comú de la problemàtica i possibles 

solucions, per part de tots els actors de la plaça i entorns. 

• Atès que l’Ajuntament de Barcelona disposa d’una ordenança de civisme que en aquest 

indret és veu infringida en múltiples situacions. 

 

- Que el govern del districte gestioni una actuació integral de tots els següents serveis municipals: 
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1. Guàrdia Urbana, per tal de dur a terme tasques de seguretat i prevenció amb la 

delinqüència, la gestió de l’espai públic i el compliment exhaustiu de l’ordenança de 

mobilitat i seguretat viària. 

2. Servei de neteja, tant els ordinaris, acabant de reorganitzar les disfuncions, com els 

extraordinaris en neteja de pintades i recollida de xeringues. 

3. Servei d’atenció social al sensellarisme a l’espai públic (SASSEP). 

4. L’ICUB, per tal de mantenir i obrir-se a la plaça la necròpolis romana. 

5. Servei de llicències, per tal de garantir el compliment de les ordenances. 

 

- Que el govern del districte convoqui dues sessions a tots els serveis abans esmentats amb veïns, 

veïnes, comerciants, entitats i grups de l’oposició. Una primera, per posar en comú la 

problemàtica i una segona per donar resposta i alternativa a la qüestió. 

 
b) Proposicions amb contingut de declaració institucional 

 
c) Precs 

 

4. Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal ERC perquè,  

- Atès el procés de compra de baixos comercials iniciat per l’equip de govern durant 

l’any 2021.  

- Atès que el programa Baixos de Protecció Oficial a Ciutat Vella està en la seva tercera edició. 

- Atès que molts dels baixos propietat de l´Ajuntament porten anys tancats. 

 

Que el govern de Districte faci un informe indicant les empreses que s´han beneficiat del 

programa, el temps que han ocupat els baixos, el temps que han estat buits, i els problemes 

tècnics de tots el baixos del programa a Ciutat Vella, i en base als resultats elabori un 

informe de millora del programa. 

 

5. Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal ERC perquè,  

• Atès que les obres de Via Laietana i les de la reforma La Rambla són de gran magnitud i 

poden generar complicacions d’accessibilitat al Districte. 
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• Atès que estem vivint una crisi econòmica que afecta als comerciants del nostre Districte. 

• Atès que s’apropa la campanya de Nadal 2022 i que aquesta genera un gran impacte als 

comerciants dels nostres barris. 

• Atès que hem de seguir treballant per ajudar i potenciar el comerç de proximitat. 

Que el govern de Districte, en base a la campanya informativa sobre la mobilitat ja existent sobre 

les dues reformes i en el marc de la campanya de nadal 2022 , intensifiqui i potenciï la promoció de 

tota la informació necessària per tal que tothom qui vulgui accedir als nostres barris pugui fer-ho 

de manera clara i així ajudar als comerciants del districte.  

 

 6. Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal Ciutadans perquè,  

• Atès que al Districte de Ciutat Vella hi ha persones que parlen diferents idiomes i totes 

elles deuen sentir-se interpel·lades per l’Ajuntament de Barcelona. 

• Atès que la cartelleria que realitza l’Ajuntament hauria de ser una eina per comunicar i 

transmetre totes les activitats que es fan al districte. 

• Atès que a l’activitat de “Juguem a les places” no hi participen tantes persones com 

deuria. 

 

Exigim al Govern Municipal que la cartelleria de “Juguem a les places” es realitzi en diferents idiomes 

per a que tota la ciutadania conegui l’activitat i pugui participar-hi. 

 

 7. Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal Ciutadans perquè,  

• Atès que el comerç de Ciutat Vella ha patit molt durant la pandèmia i a dia d’avui segueix 

patint les conseqüències d’aquesta crisi econòmica i social. 

• Atès que tots els anys, l’Ajuntament de Barcelona realitza accions de comerç per la 

campanya de Nadal, però la gran majoria sense comptar amb el comerç del districte. 

 

Instem al Govern Municipal que, junt als eixos i comerciants del districte, creïn mesures i accions 

específiques per a la campanya de Nadal amb l’objectiu de promocionar i enfortir el comerç de 

proximitat. 
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 8. Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal JxCat perquè,  

 • Atès que en tot el districte han augmentat les miccions i deposicions de persones a 
l’espai públic. 
 

 • Atès que la senyalística, el coneixement i les campanyes de banys públics és insuficient. 

Que el districte de Ciutat Vella realitzi millores en la campanya “ja toca pixar on toca!”:  

 • Ampliant la informació de tots aquells edificis públics on hi ha servei de wc, incloent en el 
mapatge de banys públics les cabines wc portàtils que s’instal·len per les festes.  

 • Adaptant i ampliant els horaris en els diversos espais higiènics que tenim en ús. 

 • Senyalitzant amb més visibilitat aquells wc públics ja existents. 

 

 9. Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal JxCat perquè,  

• Atès que l’estalvi energètic és molt necessari des d’un punt de vista mediambiental així 
com també per l’economia dels veïns, veïnes, entitats, equipaments i comerciants. 

• Atès que Ciutat Vella és un districte on la seva població pateix les rendes més baixes de la 
ciutat. 

• Atès que la majoria dels edificis gestionats i propietat de l’Institut municipal de 
l’habitatge i rehabilitació de Barcelona (IMHAB) no són edificis energèticament eficients i 
això genera que els usuaris no puguin beneficiar-se de l’estalvi en les factures dels 
subministraments. 

Que el Districte de Ciutat Vella insti a l’IMHAB a millorar l’eficiència energètica dels seus edificis, 
renovant els sistemes de climatització, il·luminació, i la introducció de renovables. 

Així també, que insti a l’IMHAB a realitzar tots els manteniments i millores en les instal·lacions que ja 
estan en funcionament. 

d) Preguntes 

 

e) Seguiment de Proposició 

 

10. Seguiment de la Proposició al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal JxCat 

acceptada pel Govern del Districte de Ciutat Vella en el Plenari del dia 2 de desembre de 

2021, amb el següent contingut: 
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•  Atès que és important donar compliment a les iniciatives aprovades en aquest Consell 

Plenari. 

 • Atès que en el Consell Plenari del districte del mes de desembre del 2021, el govern 

municipal ens va acceptar la proposició presentada pel Grup Municipal de Junts per 

Catalunya sobre un pla d’ocupació per persones amb tasca de conserges pels edificis del 

IMAHB. 

 

 “Que el Districte de Ciutat Vella en col·laboració amb els departaments pertinents com 

Barcelona Activa, impulsi un pla d'ocupació destinat a la formació i contractació per part de 

l’Institut municipal d'habitatge i rehabilitació de Barcelona, per persones amb tasca de 

conserges als edificis del Institut municipal d'habitatge i rehabilitació de Barcelona.” 

 

f) Seguiment de Prec 

 

11. Seguiment del Prec al Consell Plenari de Ciutat Vella del Grup Municipal ERC acceptat pel 

Govern del Districte de Ciutat Vella en el Plenari del dia 2 de desembre de 2021, amb el 

següent contingut: 

"Que el govern de districte dugui a terme un seguit d’accions de neteja a tot el traçat de les 
diferents muralles que hi ha als nostres barris, i que realitzi actuacions periòdiques per a 
vetllar per la preservació de la dignitat dels monuments i dels elements explicatius que en 
formen part." 
 

E) DECLARACIONS INSTITUCIONALS 

 

Barcelona, a 20 d’octubre de 2022 

 

LA PRESIDENTA 

 

 

 

Ima. Sra. Marina Gassol i Ventura 


	- Atès el procés de compra de baixos comercials iniciat per l’equip de govern durant l’any 2021.
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